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Beste medestudenten 

Ik ben Bram Schaefer, een derde bachelor fysica student en ik zou graag opkomen om volgend jaar 

in de departementsraad te zetelen. 

Ook al worden hier op het eerste zicht dingen besproken die minder relevant zijn voor studenten, 

toch is het nooit slecht om op de hoogte te zijn van wat er gebeurd binnen het departement. Zo is 

het ook makkelijker om problemen aan kaarten waar een overlap is tussen de onderwijswerking 

binnen de POC en het gebruik van de D. 

Groetjes 

Bram 
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April 15, 2020

Beste,

Ik ben Orjan Ameye, een student 3de bachelor Fysica. De beroemde fysici, Albert Einstein,
vertelde eens: ”Leven is als fietsen. Om je evenwicht te bewaren, moet je in beweging
blijven”. Met deze wijze woorden in het achterhoofd zou ik graag willen opkomen voor het
mandaat ”Vertegenwoordiger in de Permanente Onderwijs Commissie(POC) van Fysica”
en het mandaat ”Vertegenwoordiger in het departementsraad Natuur- en Sterrenkunde”.
Het voorbije jaar als lid van de ”Facultaire Permanente Onderwijs Commissie(FPOC)” en
”Facultaire Werkgroep Internationalisering(FWI)” waren zeer leerrijk en een interessante
ervaring. Nu is de tijd aangebroken om deze ervaring te gebruiken in de richting dat het
nauwst aan mij hart ligt, fysica. Ook mijn beleving als secretaris van OOR kan zeer goed
van pas komen. Verder ben ik van plan te blijven zetelen in de FPOC, als men mij hiervoor
geschikt ziet, om zo als contactpersoon en vertegenwoordiger van POC fysica te kunnen
instaan op de faculteit. Ik hoop u hierbij te hebben kunnen overtuigen dat ik een waardig
lid van POC fysica zal zijn.

Met vriendelijke groeten,

Orjan Ameye



Motivatie Sander Grosemans

April 2020

1 POC Fysica

Beste Winezen en medestuvers,

Sinds het begin van dit academiejaar ben ik als studentenvertegenwoordiger
actief in het POC Fysica. Meewerken aan een zo goed mogelijk onderwijs is
leuk. Ik vind het fijn dat wij door het POC en andere vormen van studenten-
vertegenwoordiging de kans hebben om de belangen van ons studenten een stem
te geven. Volgens mij is dat dit jaar in het verband met de programmawijzigin-
gen die gaan komen ook heel goed gelukt.
Zeker in de huidige situatie is studentenvertegenwoordiging heel belangrijk en
ik ben blij dat ik als ’stuver’ in het ’corona-kernteam’ voor de bachelor er mee
voor kan zorgen dat deze situatie ook voor de studenten op de best mogelijke
manier aangepakt wordt.
Tijdens het komende academiejaar 2020/2021 zou ik mij graag verder voor een
verbetering van het onderwijs inzetten en dus kom ik weer op als lid van het
POC Fysica.

Met vriendelijke groeten

Sander Grosemans

2 Departemenstraad

Beste Winezen en medestuvers,

In de departementsraad van het departement ’Natuur- en Sterrenkunde’ zijn drie
plaatsen voor studentenvertegenwoordigers voorzien. Voor één van die plaatsen
wil ik als lid van het POC Fysica graag opkomen.
In de departementsraad worden vele beslissingen door het departementsbestuur
goedgekeurd en dus is het belangrijk dat wij als stuvers van deze beslissingen
op de hoogte zijn. Aan de andere kant is dit ook een extra mogelijkheid om de
belangen van ons studenten een stem te geven en dus moeten wij deze mogeli-
jkheid ook gebruiken om dit te doen en alle plaatsen invullen.
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Met vriendelijke groeten

Sander Grosemans
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